
KS Josip Prašnikar
S*|a »veta KS - Člani so na seji 3. marca obravnavall tudi dogovor o

oblikovanju in razporejanju sredstev splošne porabe v občinah in mestu
Ljubljana za leto 1986. Bili so soglasni, da so merila za financiranje v našem
mestu za občino Ljubljana Center v zadnjem času zelo neugodna. Upoitevati
bi morali dejstvo, da je občina Ljubljana Center izredno obremenjena z
mnogimi subjekti: na razmeroma majhnem prostoru je lociranih veiiko organi-
zaclj združenega dela in drugih samoupravnih subjektov. Zato so dali pobudo,
naj bi pri financiranju namesto merila površine za posamezno krajevno skupr
nost raje upoštevali kot merilo zbrano nadomestilo za uporabo stavbnega
zemljišča. Primer: plošfiad Borlsa Kidriia ima površino manjše krajevne skup-
nosti, vendar se to v merilih za KS Josip Prašnikar sploh ne bo poznalo, ker se
njena površina ne bo povečala. Povečalo se bo le število organizacij združe-
nega dela in gravitacija Ijudi, ne bodo pa pridobili nobenega novega prebi-
valca, ki bi ga lahko upoštevali v merilih.

Svet KS se ni strinjal s predlogom prekvalifikacije stanovanj v poslovne
prostore. Ugotavljajo, da je precej primerov, ko organizacije združenega dela
kupijo stanovanja in jih uporabijo za poslovne prostore, vendar ne izvedejo
ustrezne prekvalifikacije. Takšno neodgovorno ravnanje seveda močno vpliva
na zmanjsanje števila prebivalcev v KS.

Kabelska t«levlzl|a - Iz KS Josip PraSnikar so krajevni skupnosti Kolodvor.
DO RTV Ljubljana in PTT Ljubljana posredovali pobudo za poskusno vpeljavo
kabelske televizije. Na ta način bi se izognili številnim grozdom anten na
strehah in izboljšali kvaliteto ter kvantiteto sprejema TV programov. Kabelske
prikijučke pa naj bi smotrno uporabili tudi za druge namene (prikijučitev na
centralni informacijski slstem, računalnike in podobno).

Polagan|« maglttralnega toplovoda - Polagajo ga na PetkovSkovem
nabrežju in Trubarjevi ulici do PreSernovega trga. V KS pa menijo, da gre v
bistvu le za vkopavanje mllijardne investicije, od katere ne bo kaj pridobiti, saj
ne bo zgrajen noben nov prikljuiek. Krajani sicer imajo možnost priključitve na
toplovodno omrežje, vendar je to vezano na ogromna finanfina sredstva. ki jjh
preprosto ne morejo zbrati. Zato raje Se naprej ogrevajo stanovanjske prostore
na kiasičen način, torej s kurjenjem na premog. Prav ta individualna kurlšča pa
povzročajo se večjo onesnaženost zraka v nižjih predelih ob Ljubljanici.

Osnovna organlzacl|a ZK |* aktivna - Člani so se zbrali na sestanku dne 11.
marca. Obravnavali so zapisnik svoje programsko-volilne konference, poslu-
sali poročilo delegata z občinske programsko-volilne seje OK ZKS Ljubljana
Center in sa pogovorflj o pripravah ter izvedbi volitev.

S*)a predaedttva KK SZDL - Na seji 13. marca so pregledali zapisnik
temeljne kandidacijske konference in poslušali poročilo o evidentiranju in
strukturi delegacij. Oblikovani predlogi za 15-člansko delegacijo za delegira-
nje v skupščine DPS, S posebnih delegacij in eno združeno delegacijo za
delegiranje v skupsčine SIS. ki itejejo skupaj 53 članov. Pogovorili so sa o
pripravah na Izvedbo volitev 16. marca in zafceli evidentirati predloge za
dobitnike bronastih in srebrnih priznanj OF v letoinjem letu.

Volllni odbort ao »e •••tali - Skupaj z volilno komisijo v KS so se 14. marca
ie zadnjič temeljito pogovoriti o aktivnostih za nemoten potek volitev v kra-
jevni skupnosti.

Koordlnacljski odbor tvata ctanovalcav )• aktiven - Na sejl dne 19.
februarja so med drugim obravnavali predlog izrabe pntličnih prostorov v
novogradnji na lokaciji L-1 Tekstil in okoliskih zgradbah, ki so predvidene za
prenovo. Sklenili so, da bodo s skupnostmi stanovalcev in dosedanjimi upo-
rabniki poslovnih prostorov na tem območju oziroma drugimi interesenti
organizirali pogovor, na katerem bodo medsebojno Izrazlli In uskladili potrebe
oziroma želje glede določitve namembnosti novih in prenovljenlh poslovnih
prostorov.

Hišni sveti so dobili Samoupravni sporazum o temeljih srednjero^nega plana
stanovanjskega gospodarstva Ijubljanskih občin za obdobje 1986-1990, zra-
ven pa še izjavo za pristop k njemu. Podali so pripombo, da jim doslej ni še
nihče tolmačil dokumenta, zdaj pa naj bi k njemu preprosto pristopifi. Ugotav-
Ijajo, da je v njem precej nejasnosti. KS Josip Prašnikar v dokumentu sploh ni
omenjena, pač pa so predvidene kompleksne prenove v drugih dosti manj
pomembnih mestnih predelih. Silva Šuc


